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Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 14. februar 2024 
Glentevej afdeling 5 

 
 
 
Tilstede:  
Jette Sigfeldt Exner, formand 
Henriette Hansen, næstformand og sekretær 
Louise Kiri Bendix Jensen, kasserer 
  
Dagsorden: 
1. Opfølgning fra sidste møde 
2.  Storskrald 
3. Skrivelse til Karsten Brandt 
4.  Beplantning 
5.  Eventuelt 
 
Opfølgning fra sidste møde 
Bestyrelsen har talt med Verner omkring kroge til dørene, og der er chance for at krogene vil blive 
fjernet igen. Punktet kommer med på næste afdelingsmøde, hvor der skal stemmes om det.  
 
Vasketiderne er ændret for maskine 1 og 2, så man reserverer for 2 timer i stedet for 1,5 time. 
Tiderne for maskine 3 og 4 er stadig 3 timer, og bestyrelsen rykker for, at det bliver ændret til 2 
timer. Dette blev bestemt på afdelingsmødet sidste år.  
 
Der er købt kasser til baglokalet i fælleslokalet, så det er mere overskueligt.  
 
Folderen til nye beboere er næsten klar, og vil blive omdelt til nye beboere. Den vil også blive 
hængt op i vaskekælderen, så den er tilgængelig for alle beboere.  
 
Der er lavet invitation til børnelørdag, som er et par timers leg for vejens børn. Første børnelørdag 
vil finde sted 2. marts 2024 kl. 13.00 – 15.00. Der vil blive hængt invitation i vaskekælderen og 
omdelt til lejemål med børn.  
 
Storskrald  
Der er fortsat problemer med sortering af storskrald, og der bliver fortsat ringet til vognmand til 
afhentning. Der er dog ventetid på at få vognmanden ud efter storskraldet. Hvis problemet med 
skrald fortsætter, vil bestyrelsen arbejde med videoovervågning af området, så regningen for 
afhentning kan sendes til de enkelte beboere.  
 
Skrivelse til Karsten Brandt 
Bestyrelsen har sendt en lang skrivelse til Karsten Brandt fra SAB med punkter som mangler 
opfølgning eller som bestyrelsen mangler svar på.  
 



Beplantning 
Bestyrelsen har modtaget udkast fra OK Nygaard, som der arbejdes videre med.  
 
 
Eventuel  
SAB har fået en henvendelse fra et eksternt firma, som ville leje et af de store kælderrum. 
Bestyrelsen ønsker ikke, at firmaer udefra lejer lokaler her i afdelingen.  
 
Der blev talt om muligheder for opgradering af fælleslokalet.  
 
Der er markvandring 11. marts 2024, såfremt beboerne har ting de ønsker med på 
markvandringen kan bestyrelsen kontaktes inden 1. marts 2024.  
 


